
 PROTOKÓŁ Nr 23/2020

z posiedzenia Komisji  Kultury, Oświaty i  Zdrowia,  Komisji  Budżetu,  Rolnictwa
i Rozwoju Gospodarczego i  Komisji  Rewizyjnej Rady Gminy

odbytego w dniu 28 września 2020 r. w świetlicy wiejskiej we Frygnowie

Posiedzenie rozpoczęto godz.  13 0 0  -  zakończono godz.  14 0 8 .
Przewodniczył:  Przewodniczący Komisj i  Budżetu,  Rolnictwa  i  Rozwoju  Gospodarczego
- Pan Ryszard Bala.

Obecni  Radni Gminy Grunwald ( lista obecności  zał  nr  1):
1.  Ryszard Bala,
2.  Ewa Bawolska,

   3.  Halina Gutowska,
4.  Małgorzata Kamińska,
5.  Adam Królikowski,
6.  Cecylia  Lecewicz-Husar,
7.  Sławomir  Matuszewski,
8.  Zbigniew Napłoszek,

   9.  Iwona Stanka,
10.  Arkadiusz Piasecki;
11.  Ewa Ziejewska,
12.  Krystyna Zwalińska.

Nieobecni  Radni Gminy Grunwald:
 

1.  Piotr  Szewczak,
2.  Dariusz Nowicki ,
3.  Jerzy Sawicki.

Ponadto w posiedzeniu udział  wzięli :
   1.  Sylwia Kierebińska – Skarbnik Gminy,
   2.  Jan Sokołowski-  Sekretarz Gminy,
   3.  Anna Szypułkowska -Stasiuk- Radca Prawny,
   4. Maciej  Mikołajczyk-  Prawnik.
   
  
Ad  pkt.  1  i  2.  Przewodniczący  Komisji  Budżetu,  Rolnictwa  i  Rozwoju
Gospodarczego  –  Pan  Ryszard  Bala-   dokonał  otwarcia  posiedzenia  komisji ,
s twierdził  prawomocność obrad oraz przedstawił  projekt  porządku obrad.

Sekretarz  Gminy  –  Pan  Jan  Sokołowski  -  poprosił  o  dodanie  do  porządku  dwóch
projektów uchwał  w sprawie wyrażenia  zgody na  nabycie  na własność Gminy Grunwald
nieruchomości  niezabudowanej  nr  195/80  położonej  w  obrębie  geodezyjnym  Mielno
oraz   w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  nabycie  na  własność  Gminy  Grunwald
nieruchomości  niezabudowanej  nr  195/84 położonej  w obrębie geodezyjnym Mielno.
Przewodniczący  Komisji   –  Pan  Ryszard  Bala-   poddał  pod  głosowanie  wnioski
o dodanie do porządku obrad zaopiniowanie projektów uchwał:
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1.   w sprawie wyrażenia  zgody na nabycie  na własność Gminy Grunwald nieruchomości
niezabudowanej  nr  195/80 położonej  w obrębie geodezyjnym Mielno .  

Radni uwag nie zgłosili.
   

Rada Gminy w głosowaniu jawnym:
- 12 głosami za

-  przeciwnych nie było
-  wstrzymujących nie było

dołączono do porządku obrad  punkt zaopiniowanie projektu  uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na nabycie na własność Gminy Grunwald nieruchomości

niezabudowanej nr 195/80 położonej w obrębie geodezyjnym Mielno.

2.  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  nabycie  na  własność  Gminy  Grunwald  nieruchomości
niezabudowanej nr 195/84 położonej w obrębie geodezyjnym Mielno. 
   

Rada Gminy w głosowaniu jawnym:
- 12 głosami za

-  przeciwnych nie było
-  wstrzymujących nie było

dołączono  do  porządku  obrad   punkt  zaopiniowanie  projektu  uchwały   w  sprawie
wyrażenia  zgody  na  nabycie  na  własność  Gminy  Grunwald  nieruchomości
niezabudowanej  nr 195/84 położonej  w obrębie geodezyjnym Mielno.
Radni uwag nie zgłosi li .

Porządek obrad Komisji  został  przyjęty w głosowaniu jawnym 
- 12 głosami za,

-  przeciwnych nie było,  
-wstrzymujących się nie było wg następującego wyszczególnienia:

1. Otwarcie – stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Przyjęcie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia komisji w dniu 24.08.2020 roku.

4. Ocena i analiza wykonania budżetu za I półrocze 2020 roku.

5. Zaopiniowanie projektów  uchwał przez Radę Gminy:

5.1.  w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokali  mieszkalnych w budynku nr 12 w miejscowości

Kitnowo .

5.2. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 4 w budynku nr 12A w miejscowości

Kitnowo .

5.3. w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  niezabudowanej  w  trybie  przetargu

nieograniczonego działki nr 79/77 obręb Mielno.

5.4.  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  niezabudowanej  w  trybie  przetargu

nieograniczonego działki nr 79/78 obręb Mielno.
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5.5.   w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  nabycie  na  własność  Gminy  Grunwald

nieruchomości  niezabudowanej  nr  195/80 położonej  w obrębie geodezyjnym Mielno

5.6. w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na własność Gminy Grunwald nieruchomości niezabudowanej

nr 195/84 położonej w obrębie geodezyjnym Mielno.

5.7. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grunwald na lata 2020 – 2032.

5.8. w sprawie zmian budżetu Gminy Grunwald na 2020 rok. 

6. Wolne wnioski i informacje.

7. Zamknięcie posiedzenia komisji.        

Radni uwag nie zgłosili. 

Ad pkt.  3.   Przyjęcie  protokołu ze  wspólnego posiedzenia komisji  w dniu 24.08.2020
roku.

Przewodniczący  Komisji   –  Pan  Ryszard  Bala-   poprosił  aby  przed  wysłaniem
protokołu  do  radnych  dokładnie  go  sprawdzić,  żeby  nie  było  błędów  styl istycznych
i  interpunkcyjnych.   
Poddał  pod  głosowanie  protokół   ze  wspólnego  posiedzenia  komisj i  w  dniu  24.08.2020
roku bez odczytywania.  

Rada Gminy w głosowaniu jawnym: 
-  12 głosami za,

- przeciwnych nie było,  
-wstrzymujących się nie było.

Przyjęła protokół  z  połączonego posiedzenia komisji  nr 22/2020 z dnia 24.08.2020r.
Radni  uwag nie  zgłosi l i .

Ad pkt.  4.       Ocena i  analiza wykonania budżetu za I półrocze 2020 roku.
Skarbnik  Gminy  –  Pani  Sylwia  Kierebińska  –  sprawozdanie  zostało  przesłane  wraz
z  ogólną  charakterystyką  budżetu.  Dochody  ogólne  wykonane  na  połowę  roku  –  42%,
wydatki  41%, dochody bieżące – 44%, dochody majątkowe 5%, wydatki  bieżące – 47%,
wydatki  majątkowe  3%.  Uchwałę  przesłano  do  RIO  i  otrzymała  pozytywną  opinię  na
temat  wykonania budżetu za pierwsze półrocze.  Poprosiła o zadawanie pytań.
Radna  –  Pani  Małgorzata  Kamińska-  przypomniała,  że  w  uchwale  budżetowej
z  lutego  2020  roku  w  załączniku  nr  3  –  zadania  inwestycyjne  było  12  pozycji  a  w
chwili  obecnej  w  tym  załączniku  pozycji  jest  42.  Budżet  został  ten  sam  więc  z  czego
wynika zwiększenie ilości  inwestycji  i  jakie będzie źródło inwestowania?
Skarbnik  Gminy  –  Pani  Sylwia  Kierebińska  –   odpowiedziała,  że  budżet  podjęty
w  lutym  wymagał  poprawek.  Przypomniała,  że  w  maju  na  posiedzeniu  komisji
uzgodniono,  że  do  budżetu  trzeba  wrzucić  zadania  inwestycyjne,  które  nie  były
opłacone  w  poprzednim  roku.  Stwierdziła,  że  pojawiły  się  także  zmiany  związane  ze
zmianami wniosków funduszy sołeckich.
Radna – Pani Małgorzata Kamińska-   czy skoro wykonanie  zadań inwestycyjnych jest
na poziomie 3 % czy do dnia dzisiejszego coś się zmieniło,  uległo poprawie?
Skarbnik  Gminy  –  Pani  Sylwia  Kierebińska  –   odpowiedziała,  że  wykonanie  już  jest
wyższe  niż  3%  i  będzie  widoczne  to  na  sprawozdaniu  za  trzeci  kwartał.  Została
zreal izowana inwestycja  budowa boiska w Stębarku co zwiększy wykonanie inwestycji .
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Radna  –  Pani  Krystyna  Zwalińska-  zapytała  o  zadania  inwestycyjne  pozycja  nr  3  –
budowa stacji  podnoszenia ciśnienia w Dylewie dlaczego zapłacono kwotę 23,72 zł.
Skarbnik  Gminy  –  Pani  Sylwia  Kierebińska  –   odpowiedziała,  że  jest  to  opłata
administracyjna.
Przewodniczący  Komisji   –  Pan  Ryszard  Bala-   wyrazi ł  obawy,  że  po  pierwszym
półroczu  wykonanie  na  tak  niskim  poziomie  nagle  wzrośnie  przy  wzroście  l iczby
inwestycji ,  które zostały dopisane.  
Radna  –  Pani  Krystyna  Zwalińska-  wydatki  majątkowe  są  na  5  146  000  zł  a  dochody
majątkowe  2  620  000  zł  jest  to  różnica  ok  3  000  000  zł .  Zapytała  skąd  będą  środki
finansowe.
Skarbnik  Gminy  –  Pani  Sylwia  Kierebińska  –   odpowiedziała,  że  z  dochodów
bieżących.  
Radni uwag nie zgłosi li .

Ad pkt.  5.  Zaopiniowanie projektów  uchwał przez Komisje Rady Gminy.

5.1.                    w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego w budynku nr 12

w miejscowości  Kitnowo .

Inspektor  –  Pani  Elżbieta  Kamińska  –  przedstawiła  projekt  uchwały.  Sprzedaż

dotyczy  mieszkań  nr  1,  nr  2,  nr  4,  nr  5  oraz  nr  6,  które  nie  są  zadłużone  i  lokatorzy

wyrazil i  chęć wykupu lokali .  

Przewodniczący  Komisji   –  Pan  Ryszard  Bala-  zapytał  czy  wszyscy  najemcy  będą
korzystać z preferencyjnych stawek.
Inspektor – Pani Elżbieta Kamińska – tak.

Przewodniczący  Komisji   –  Pan  Ryszard  Bala-  zapytał  czy  mieszkania  są  już
wycenione.
Inspektor  –  Pani  Elżbieta  Kamińska  –  odpowiedziała,  że  najpierw  należy  podjąć

uchwałę.  

Radni więcej  uwag nie zgłosil i .

5.2.        w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  lokalu  mieszkalnego  nr  4  w  budynku  nr

12A w miejscowości  Kitnowo .

Inspektor  –  Pani  Elżbieta  Kamińska  –  przedstawiła  projekt  uchwały.  Jest  to  ostatnie

mieszkanie,  które zostało w tym budynku przeznaczone do wykupu.  

Radni uwag nie zgłosi li .

5.3.       w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  niezabudowanej  w  trybie

przetargu nieograniczonego działki  nr  79/77 obręb Mielno.

5.4.        w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  niezabudowanej  w  trybie

przetargu nieograniczonego działki  nr  79/78 obręb Mielno.

Inspektor – Pani Elżbieta Kamińska – przedstawiła projekty uchwał.   

Przewodniczący  Komisji   –  Pan  Ryszard  Bala-  zapytał  skąd  się  wziął  taki  podział
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geodezyjny  tego  terenu,  że  pozostawiono  dwa  pasy  o  szerokości  3  m  przylegające  do
granicy działek,  które zostały sprzedane.
Inspektor  –  Pani  Elżbieta  Kamińska  –  odpowiedziała,  że  nie  wie.  Jest  to  sprawa
sprzed wielu lat.
Radny  –  Sławomir  Matuszewski-  s twierdził ,  że  wygląda  to  jakby  pozostawiono  teren
na drogę.  
Radni więcej  uwag nie zgłosil i .

5.5.         w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  nabycie  na  własność  Gminy  Grunwald

nieruchomości  niezabudowanej  nr  195/80  położonej  w  obrębie  geodezyjnym  Mielno.

5.6.       w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  nabycie  na  własność  Gminy  Grunwald

nieruchomości  niezabudowanej  nr  195/84 położonej  w obrębie geodezyjnym Mielno.

Inspektor  –  Pani  Elżbieta  Kamińska  –  przedstawiła  projekty  uchwał.   Jest  to

przejęcie  działek  bez  żadnych  dodatkowych  kosztów  w  ramach  wcześniej

wynegocjowanej  kwoty.

Przewodniczący  Komisji   –  Pan  Ryszard  Bala-  zapytał  czy  w  kwocie  270  000  zł
dodatkowo Gmina nabędzie dwie działki.  
Inspektor – Pani Elżbieta Kamińska – tak.  
Przewodniczący  Komisji   –  Pan  Ryszard  Bala-  poprosił  o  uzupełnienie  projektu
uchwały  o  wszystkie  informacje  gdyż  w  tym  projekcie  brakuje  podstawy  prawnej ,
sposobu wykonania oraz powierzchni  działek.
Inspektor  –  Pani  Elżbieta  Kamińska  –  przeprosiła  i  zobowiązała  się  poprawić
i  uzupełnić wszystkie dane na projekcie uchwały.
Przewodniczący  Komisji   –  Pan  Ryszard  Bala-  zapytał  czy  znalazła  się  uchwała
w sprawie przejęcia nieruchomości  w Mielnie.
Skarbnik Gminy – Pani Sylwia Kierebińska – odpowiedziała,  że tak.
Radni więcej  uwag nie zgłosil i .

5.7.        w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Grunwald  na  lata    

2020 – 2032.

5.8.        w sprawie zmian budżetu Gminy Grunwald na 2020 rok.  

Skarbnik  Gminy  –  Pani  Sylwia  Kierebińska  –  przedstawiła  projekty  uchwał.  Dodano
nowy  załącznik  nr  4  –  dochody  i  wydatki  związane  z  dofinansowaniem  kosztów
realizacji  inwestycji  ze środków Rządowego Funduszu Inwestycji  Lokalnych   w 2020 r.
Kolejna  zmianą  w  budżecie  jest  rozdysponowanie  części  rezerwy  ogólnej
z  przeznaczeniem  na  dofinansowanie  świadczeń  pomocy  materialnej  dla  uczniów
o  charakterze  socjalnym  w  kwocie  23  185,00  zł  oraz  na  przeprowadzenie
referendum  gminnego  na  kwotę  8  346,00  zł .  Zwiększa  s ię  dochody  o  łączną  kwotę
24  900,00  zł  w  związku  z  otrzymanymi  darowiznami  na  kwotę  8  900,00  zł  oraz
środkami na dofinansowanie Święta Wsi na kwotę 16 000,00 zł .  

Radna –  Pani  Krystyna  Zwalińska  –  zapytała    nowy rozdział  75053  skąd  wynika
zwiększenie 7 310 zł,  kolejno 200 zł ,  500 zł .
Skarbnik  Gminy  –  Pani  Sylwia  Kierebińska  –  odpowiedziała,  że  jest  to  związane  
z przeprowadzonym referendum w Gminie Grunwald z tytułu diet.  
Radna – Pani Krystyna Zwalińska – zapytała o kwotę 8 346 zł.
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Skarbnik  Gminy  –  Pani  Sylwia  Kierebińska  –  odpowiedziała,  że  jest  to  suma  tego
rozdziału.  Zawsze  jest  umowa  zlecenia  na  obsługę  informatyczną  podczas  referendum
także  podróż  służbowa  wynika  z  konieczności  zawiezienia  protokołów  do  Komisarza
Wyborczego  w  Elblągu.  Jest  to  nieprzewidziany  wydatek  więc  rozdysponowanie
rezerwy jest  uzasadnione.  
Radna  –  Pani  Krystyna  Zwalińska  –  zapytała  czy  suma  kosztów  będzie  wynosiła
ok 16 000 zł.
Skarbnik  Gminy  –  Pani  Sylwia  Kierebińska  –  odpowiedziała,  że  suma  wydatków  to
8 346 zł.  
Radna – Pani Krystyna Zwalińska – a co zawiera dział 7310?
Skarbnik  Gminy  –  Pani  Sylwia  Kierebińska  –  odpowiedziała,  że  są  to  składowe
referendum a suma to kwota 8 346 zł.
Radna  –  Pani  Krystyna  Zwalińska  –  zapytała  o  dział  750-  Adminis t racja  publiczna
zwiększenie  o 317 zł  z  czego wynika ta  opłata  sądowa?
Skarbnik  Gminy  –  Pani  Sylwia  Kierebińska  –  odpowiedziała,  że  z  tytułu  zwrotów
kosztów sądowych w Sądzie Administracyjnym.
Przewodniczący  Komisji   –  Pan  Ryszard  Bala-  zmniejszane  są  dochody o  580  000  zł
opłaty  eksploatacyjnej  a  tych  pieniędzy nie  było  i  pewnie  nie  będzie.  Dlaczego  budżet
po  stronie  dochodów  nie  został  zmniejszony  tylko  innymi  wpłatami  wyrównujecie
różnicę,  która mogłaby być po zmniejszeniu o 500 000 zł.  
Skarbnik  Gminy  –  Pani  Sylwia  Kierebińska  –  odpowiedziała,  że  zwiększenie  wynika
nie tylko z Rządowego Funduszu ale również z dochodu GOPS oraz darowizny.
Przewodniczący  Komisji   –  Pan  Ryszard  Bala-  stwierdził ,  rozsądne  byłoby
zwiększenie dochodów  i  wydatków. 
Skarbnik  Gminy  –  Pani  Sylwia  Kierebińska  –  odpowiedziała,  że  budżet  musi  być
zrównoważony.
Przewodniczący  Komisji   –  Pan  Ryszard  Bala-  stwierdził ,  że  utrzymywanie  budżetu
po  stronie  dochodów  na  poziomie  ok  41  500  000  zł  odbije  się  potem  na  ocenie  tego
budżetu.  Ocenił  takie działanie jako podcinanie gałęzi  na,  której  się siedzi.  
Radna  –  Pani  Małgorzata  Kamińska-  zapytała  z  czego  wynika  zmniejszenie  o  kwotę
586  000  zł  z  tytułu  opłaty  eksploatacyjnej,  czy  jest  nowa  decyzja  w  tej  sprawie.
Przypomniała,  że  wcześniej  informowano  radnych,  że  Urząd  Gminy  nie  jest  stroną
w  postępowaniu  i  było  wykreślone  z  budżetu,  kolejno  znowu  zostało  dopisane.
Stwierdziła,  że  działania  w tej  sprawie nie  mają  ładu i  składu jest  robione aby zgadzała
się  końcowa  suma.  Dochody  w  dziale  r olnictwo  i  łowiectwo   zwiększa  się  dochody
o kwotę 80 000,00 zł  zapytała skąd ta  kwota.
Skarbnik  Gminy  –  Pani  Sylwia  Kierebińska  –  odpowiedziała,  że  wszystko  pokrywa

się z załącznikiem nr 4 środki  z  Rządowego Funduszu Inwestycj i  Lokalnych.

Radna  –  Pani  Małgorzata  Kamińska-  zapytała,  czy  zwiększenie  w  dziale  oświata
wiąże się z zakupem autobusu.
Skarbnik Gminy – Pani Sylwia Kierebińska –  tak.
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska  –  poprosiła  aby  w  projekcie
Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  nie  pokazywać  do  przodu  lat  10,  dla  których
wszystkie wskaźniki  to 0 a pokazać 3-4 lata wstecz,  aby zobaczyć tendencje wydatków. 
Skarbnik  Gminy  –  Pani  Sylwia  Kierebińska  –  odpowiedziała,  że  system narzuca  lata
na  okres  do  kiedy jest  spłata  kredytów.  Dodała,  że  nie  ma  problemu  aby drukować  lata
wstecz od 2018 roku.  
Radna –  Pani  Krystyna Zwalińska –  przypomniała,  że  na  sesj i  w sierpniu w projekcie
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budżetu na promocję było zniesione 31 000 zł  .  W dniu 30.08.2020r zarządzeniem wójta
została  zwiększona  kwota  42  000  zł  promocja  zapytała  z  czego  to  wynika.  W obecnym
projekcie uchwały jeszcze został  dział  promocja zwiększony o 1000 zł .
Skarbnik  Gminy  –  Pani  Sylwia  Kierebińska  –  w  dniu  30.08.2020r  zarządzeniem
wprowadzono  zmiany  związane  z  organizacją  dożynek.  Zwiększenie  w  tym  projekcie
uchwał jest  z tytułu otrzymanych darowizn i  środków z KOWR. 
Radna –  Pani  Krystyna  Zwalińska  –  zapytała  dlaczego w sierpniu  zwołano  sesję  jeśl i
można było zwiększenia dokonać zarządzeniem.  
Skarbnik  Gminy  –  Pani  Sylwia  Kierebińska  –  odpowiedziała,  ze  sesja  nie  była
zwołana  z  tego  powodu.  Były  zmiany wprowadzone  na  uchwale,  na  które  nie  wyrażono
zgody więc zostały wykreślone.  
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa Bawolska  –  zapytała,  czy jest  to  prawidłowe
działanie,  że  na uchwale  zostały zdjęte z  działu promocja  31 000 zł  a po sesji  ponownie
zarządzeniem zostały wprowadzone  do  tego  samego  działu   i  już  w kwocie  42  000  zł.  |
Poprosiła prawników o przedstawienie swojej  opinii .
Skarbnik  Gminy  –  Pani  Sylwia  Kierebińska  –  odpowiedziała,  że  wójt  ma  prawo
wprowadzać  zmiany  zarządzeniem  i  zwiększać  wydatki  na  rozdział ,  który  jest  już
utworzony.  
Prawnik-  Pan  Maciej  Mikołajczyk-   odpowiedział,  że  przygotuje  opinię  w  tym
temacie i  niezwłocznie  prześle ją radnym.
Radna  –  Pani  Małgorzata  Kamińska-  zapytała  o  dział  400  –  dostarczanie  ciepła  jest
zmniejszenie na wynagrodzeniach pracowników w kwocie 40 000 zł.
Skarbnik  Gminy  –  Pani  Sylwia  Kierebińska  –  odpowiedziała,  że  jest  to  przesunięcie
zmniejszony jest  dział  400 a zwiększono dział  704.  
Przewodniczący  Komisji   –  Pan  Ryszard  Bala-  zapytał  jak  kształ tuje  się  skład
osobowy  gminnej  komisji  ds  alkoholowych.  I le  osób  wchodzi  w  skład  komisji?  Jakie
pobierają diety? Jak często odbywają się posiedzenia komisj i? 
Sekretarz  Gminy  –  Pan  Jan  Sokołowski  - stwierdził ,  że  skontaktuje  się
z przewodniczącym komisj i  i  poprosi  o przygotowanie informacji.  
Radna  –  Pani  Krystyna  Zwalińska  –  zapytała  o  dział  kultura  fizyczna  wydatki  na
zakup inwestycji  w kwocie 11 517 zł  na co jest  przeznaczona ta kwota.
Skarbnik  Gminy  –  Pani  Sylwia  Kierebińska  –  odpowiedziała,  że  jest  to  przesunięcie
w ramach funduszu sołeckiego.  
Przewodniczący  Komisji   –  Pan  Ryszard  Bala-  stwierdził ,  że  na  działalność  GOK
przeznaczono  500  000  zł .   W  sprawozdaniu  dyrektora  GOK  pojawia  się  kwota
przeznaczona na inwestycje.
Skarbnik  Gminy  –  Pani  Sylwia  Kierebińska  –  zapytała  czy  rozchodzi  się
o termomodernizację GOK.
Przewodniczący  Komisji   –  Pan  Ryszard  Bala-   tak.  Jeżel i  dyrektor  GOK  zawiera
w swoim sprawozdaniu tą kwotę to musiałby być jej  dysponentem.
Skarbnik Gminy – Pani Sylwia Kierebińska –  bo tak jest.
Przewodniczący  Komisji   –  Pan  Ryszard  Bala-  zapytał  na  jakiej  podstawie.
Na  funkcjonowanie  GOK  przeznaczyliśmy  środki  f inansowe  więc  na  jakiej  podstawie
dyrektor jest  dysponentem kwoty przeznaczonej  na inwestycje.
Sekretarz  Gminy  –  Pan  Jan  Sokołowski  –  odpowiedział,  że  jest  umowa  podpisana
między  Urzędem  Gminy  a  Urzędem  Marszałkowskim  i  dyrektor  występuje  jako  osoba
real izująca projekt.  
Przewodniczący  Komisji   –  Pan  Ryszard  Bala-  s twierdził ,  że  będzie  śledził  temat  na
bieżąco.  Budynek  jest  własnością  Gminy  dlatego  inwestycja  w  budynek  jest
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obowiązkiem właściciela.
Radna  –  Pani  Małgorzata  Kamińska-  zapytała  jaką  kwotę  pozyskano  z  darowizn  na
organizację dożynek.
Skarbnik  Gminy  –  Pani  Sylwia  Kierebińska  –  kwota  16  000  zł  z  KOWR,  8  900  zł
z darowizn.
Radni więcej  uwag nie zgłosil i

Ad pkt.  6.  Wolne wnioski  i  informacje.
Sekretarz  Gminy  –  Pan  Jan  Sokołowski  –  poprosi ł  radnych  o  przystąpienie
do  projektu,  który  nic  nie  kosztuje  pt.  biało-czerwono.  Jest  informacja  na  stronie
gminnej  oraz  Facebooku  wystarczy  wypełnić  dane  aby  wziąć  udział  w  konkursie.
Nagrodą w konkursie jest  f laga Polski  oraz maszt.  
Radna –  Pani  Ewa Ziejewska-  zapytała  od  kiedy zacznie  się  okres  grzewczy gdyż  jest
już potrzeba,  ponieważ w mieszkaniach jest  chłodno.
Sekretarz  Gminy  –  Pan  Jan  Sokołowski  –  stwierdził ,  że  przekaże  informację  Panu  J.
Nowakowskiemu.
Radna – Pani Ewa Ziejewska-  odpowiedziała,  że już rozmawiała z kierownikiem RGK,
który stwierdził ,  iż  czeka na decyzję wójta.
Przewodniczący  Komisji   –  Pan  Ryszard  Bala-  poinformował,  że  wpłynęły  dwa
wnioski  mieszkańców  o  rozłożenie  na  raty  zaległości .  Przypomniał ,  że  na  ostatnim
posiedzeniu  komisj i  prosi ł  aby  takie  wnioski  były  przedstawiane  przez  pracownika  lub
przez wójta.  Stwierdził ,  że  radni  nie  są  przygotowani  aby przedstawić wniosek komisj i .
Otrzymał  wniosek na 5 minut  przed posiedzeniem.  
Sekretarz  Gminy  –  Pan  Jan  Sokołowski  –  odpowiedział,  że  wezwie  osobę,  która
sporządzała wniosek.
Przewodniczący  Komisji   –  Pan  Ryszard  Bala-  oznajmił ,  że  przedstawi  wniosek  aby
nie  robić  zamieszania  i  nie  tracić  czasu  ale  na  przyszłość  poprosił ,  aby  wnioski  były
przedstawiane przez pracownika.
Przedstawił  wniosek  Pana  R.  S.   z  prośbą  o  rozłożenie  na  raty  zaległości  za  centralne
ogrzewanie  w  kwocie  2  859,69  zł  (kwota  główna  1  619,38zł,  odsetki  1  240,31zł) .
Wyznaczona  rata  w  wysokości  100,00  zł  miesięcznie  plus  odsetki .
(zał  nr  2).

Rada Gminy w głosowaniu jawnym:
- 12 głosami za

-  przeciwnych nie było
-   wstrzymujących nie było

wyraziła zgodę na rozłożenie na raty w wysokości  100,00 zł  plus odsetki  miesięcznie
zadłużenia za centralne ogrzewanie Pana R.  S.

Przewodniczący  Komisji   –  Pan  Ryszard  Bala-  przedstawił  wniosek  Pana  K.  J.
z  prośbą o rozłożenie  na raty zaległości  za  centralne ogrzewanie  w kwocie  43 465,35 zł
(kwota  główna  23  957,74  zł,  odsetki  19  507,61  zł) .  Wyznaczona  rata
w wysokości  150,00 zł  miesięcznie plus odsetki.  (zał  nr  3).  
Radna  –  Pani  Małgorzata  Kamińska-  z  pisma  wynika,  że  spłacał  po  300  zł  a  chce
płacić po 150 zł  ?
Przewodniczący  Komisji   –  Pan  Ryszard  Bala-  kwota  zadłużenia  jest  wysoka  a  rata
w wysokości  150 zł  zbyt  niska.  
Radna  –  Pani  Małgorzata  Kamińska-  przy  tej  kwocie  będzie  to  300  rat,  czyl i  prawie
25 lat.
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Radny- Pan Adam Królikowski-  powinien płacić dalej  300 zł  miesięcznie.
Radna  –  Pani  Cecylia  Lecewicz-Husar-  we  wniosku  jest  za  mało  informacji
aby  podjąć  prawidłową  decyzję.  Złożyła  wniosek,  aby  odesłać  wniosek  ponownie
do wójta  w celu  wyjaśnienia,  dlaczego proponuje zmniejszenie raty z 300 zł  na 150 zł .
Przewodniczący  Komisji   –  Pan  Ryszard  Bala-  poddał  pod  głosowanie  wniosek
Radnej  Cecyli i  Lecewicz-Husar  w  sprawie  odesłania  wniosku  do  wójta,  w  celu
ponownego przetworzenia i  przygotowania szczegółowych informacji.

Rada Gminy w głosowaniu jawnym:
- 12 głosami za

-  przeciwnych nie było
-   wstrzymujących nie było

przyjęła wniosek w sprawie odesłania wniosku do wójta w celu  ponownego
przetworzenia i  przygotowania szczegółowych informacji .

Radni więcej  uwag nie zgłosil i .

Ad pkt.7.  
Przewodniczący  Komisji   –  Pan  Ryszard  Bala-  wobec  zrealizowania  porządku
obrad,  Przewodniczący  Komisji  Budżetu,  Rolnictwa  i  Rozwoju  Gospodarczego  Rady
Gminy zamknął wspólne posiedzenie  Komisj i .

Protokołowała
Przewodniczący Komisji  Budżetu,

Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego  

Iwona Mikołajczak Ryszard Bala
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